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A C T A  
REUNIÓ DE JUNTA 

AFA Escola Pere IV 
2023/2026 

 
Acta núm.: 2 
Caràcter: Ordinària 

Data: 20 de desembre de 2023 
Hora inici: 19  hores 

Hora final: 20:40 hores 
Lloc: Presencial a la sala de mestres de l’escola 
 

 
ASSISTENTS: 

 
Presidenta: Mireia Suau 
 

Secretari: David García  
 

Vocal de Pedagògica: Raquel de Haro 
Vocal d’Extraescolars: Mireia Córcoles, Georgina Díez i Laura Ruiz 
Vocal de Barri i Camins Escolars: Núria Malo i Ramon Mª Altissent 

Vocal de Festes: Esther Díaz 
Vocal de Casals i Colònies: Maria Casal 

Vocal de Batukada: Emma Gispert i Verónica 
 
 

EXCUSEN LA SEVA ABSÈNCIA: 
 

Vicepresidenta: Sonia Cruces 
Tresorer: Lázaro Quintana 

Vocal Temps de Trobades i Biblioteca: Nuria Ferrer 
Vocal de Lleure en Família: Xavi Ruz i Daniel Azuara 
Vocal de Menjador: Sílvia Domènech, Emma Grau i Yolanda Rodríguez 

Vocal de Comunicació: Josep Maria Dempere 
 

ALTRES ASSISTENTS: 
 
Membres de les famílies: Olga Torras 

 
ORDRE DEL DIA 

 

1. Aprovació de l’acta anterior 

2. Elecció representant AFA al Consell Escolar 

3. Normativa extraescolars d’adults 
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4. Informació reunió AFA - Escola 

5. Protecció dades: signatura documents 

6. Espai extraescolar de música 

7. Carnestoltes 2024 

8. Equipament escolar (millores pati – espai d’ombres) 

9. Suports casal hivern 

10.Organització de tasques extraescolars 

11.Precs i preguntes 

 

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 

 

1. Aprovació de l’acta anterior 
 

S’aprova per unanimitat l’acta de la reunió de la Junta anterior amb data 
29 de novembre de 2023.  

 
 

2. Elecció representant AFA al Consell Escolar 

 

La presidenta comenta que al haver renovació de càrrecs al Consell 

Escolar, s’ha d’escollir el representant de l’AFA i la vicepresidenta s’ofereix 

a ocupar aquest càrrec. 

 

Es procedeix a la votació i s’aprova per unanimitat que la 

vicepresidenta Sonia Cruces sigui la nova representant de l’AFA al 

Consell Escolar. 

 

3. Normativa extraescolars d’adults 

 

Després de la confirmació de la Comissió de Batukada que hi ha gent 

externa a l’escola que forma part de la Batukada (antigues famílies), es 

comenta a la Junta que s’hauria de fer una normativa per regular aquest 

tema perquè aquestes famílies no son sòcies de l’AFA i s’hauria d’establir 

una prioritat d’accès a les extraescolars d’adult on primer sempre tinguin 

preferència les famílies sòcies de l’AFA i només en cas de que quedin 

places lliures puguin apuntar-se persones externes. 

 

Es pregunta també si aquestes famílies han pagat els 15 € de gestió 

d’extraescolars que han de pagar totes les famílies que participen a alguna 

extraescolar i davant del desconeixement, la presidenta comenta que li 

preguntarà a l’Esther Portillo i que en cas de que no hagin satisfet aquest 

import, es procedirà a cobrar tan aviat com sigui possible. 

 

A més d’aquest punt, es debat que les famílies externes que no paguen ja 

la quota d el’AFA paguin una mena de matrícula (a més de la quota de 
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gestió d’extraescolars) d’uns 25 € en concepte de despeses 

mancomunades.  

 

La presidenta comenta que es farà una normativa d’extraescolars d’adults 

per aquests casos i que es portarà més endavant per ser aprovat en junta 

perquè qualsevol canvi seria a partir del proper curs escolars. 

 

 

4. Informació reunió AFA - Escola 

 

La presidenta comenta que es va reunir amb la direcció de l’escola per 

parlar dels punts que es van comentar a l’anterior reunió. 

 

Respecte a la petició de fer compra de llibres, l’escola comenta que l’escola 

compra cada any llibres per anar renovant el fons de biblioteca i la 

presidenta demana que es revisés bé el fons que hi ha sobretot per la part 

de necessitats especials i que si necessitessin alguna aportació per part 

de l’AFA que ho comentessin. 

 

Respecte a les línies de bàsquet del pati, l’escola comenta que el Consorci 

pagarà aquesta despesa en els propers mesos un con els contractes de 

manteniment hagin estat renovats. 

 

Respecte al tobogan, el consorci els ha confirmat també que sufragarà 

aquesta despesa. 

 

Respecte al teatre, l’escola comenta que és la inversió que faran aquest 

curs del seu pressupost al formar part del seu projecte educatiu d’arts 

escèniques. 

 

Respecte als projectors, l’escola ha parlat amb el Consorci i també s’ha 

compromès a que els arreglarà. 

 

Respecte a l’aportació extraordinària de l’AFA, l’escola ha demanat que es 

destini al pati per mirar de posar espais d’ombres. Tenen alguns 

pressupostos que van al voltant dels 20.000 €, tot i que estan esperant 

rebre més pressupostos. Ens enviaran tots els pressupostos per tal que la 

Junta els pugui analitzar i veure el que es pot fer. Com les quantitats per 

posar espais d’ombra serà molt elevada, l’escola comenta que segurament 

s’haurà de fer en diverses fases. 

 

5. Protecció de dades: signatura documents 

 

El secretari comenta que l’Esther Portillo ha informat que la nova Junta ha 

de signar la documentació de protecció de dades i que es prepararan 
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aquests documents per enviar a les diferents Comissions perquè tothom 

ho signi. 

 

6. Espai d’extraescolars de música 

 

La vocal de Festes comenta que l’extraescolar de música està fent servir 

el despatx de l’AFA per fer l’activitat i que aquest espai no s’hauria de fer 

servir per fer-la. 

 

Les vocals d’extraescolars comenten que han preguntat quins espais hi 

havia lliures per fer aquesta extraescolars per saber si es podia fer a un 

altre espai perquè l’Esther Portillo els hi va comentar que sempre s’havia 

fet allà. 

 

La presidenta diu que ho parlarà amb l’escola per mirar de saber el motiu 

i veure si es pot trobar una solució. 

 

7. Carnestoltes 2024 

 

La vocal d’extraescolars comenta que la temàtica del carnestoltes 2024 

serà anar de “Oompa Loompa”, els personatges de la pel·lícula “Charlie 

y la fàbrica de chocolate”. Tota l’escola anirà disfressat d’aquests 

personatges excepte 6è que aniran de Willy Wonka. 

 

8. Equipament escolar (millores pati – espai d’ombres) 

 

Els vocals de Barri i Camins escolars comenten que seria bo tornar a fer 

una Comissió de patis que englobi escola, AFA i Consell Escolar si 

finalment s’aprova destinar l’aportació extraordinària de l’AFA a posar 

espai d’ombres al pati. Aquesta Comissió va existir en el passat quan es 

van fer les millores del pati i consideren que va anar molt bé.  

 

També comenten que si l’Ajuntament de Barcelona torna a fer els 

pressupostos participatius, l’AFA hi hauria de tornar a participar per 

aconseguir algun tipus de millora per l’escola, com per exemple per 

aconseguir millorar la climatització a les aules. 

 

9. Suports Casal d’hiverns 

 

La vocal de Casals i colònies informa que hi haurà un suport de CET10 per 

a un nen amb necessitats especials que ja ha estat a les colònies d’estiu. 

Com en altres ocasiones CET10 enviarà factura per aquest suport extra. 

 

10. Organització tasques d’extraescolars 
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Les vocals d’extraescolars volen saber quines tasques han de fer elles i 

quines ha de fer l’Esther Portillo respecte a la gestió de les extraescolars. 

La presidenta comenta que facin un llistat de tasques que elles consideren 

que hauria de fer l’Esther Portillo. 

 

11. Precs i preguntes 

 

La vocal de Barris i Camins Escolar comenta que un total de 93 famílies 

de l’escola han respost l’enquesta de l’Adolescència lliure de mòbils. 

 

Pròxima Junta: 24 de gener del 2024 a les 19:00 h. 

 

ACORDS 
 

1. S’aprova per unanimitat l’acta de la reunió de Junta anterior amb data 29 
de novembre de 2023. 

 

2. S’aprova per unanimitat que la vicepresidenta Sonia Cruces sigui la nova 

representant de l’AFA al Consell Escolar. 

 

 

 

La Presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a Secretari, n’estenc aquesta 

acta. 

 
La Presidenta     El Secretari 

                                                                    

 

 
Mireia Suau      David García  


